
 
 
SKRÄBEÅNS VATTENRÅD 
 

 
STYRELSEMÖTE Skräbeåns vattenråd 

 
Tid: Tisdagen den 22/10 Kl. 17:00-18:30 
Plats: Digitalt https://hkr-se.zoom.us/j/5775756057 
 
Protokoll 

 

1. Mötets öppnande: Av ordförande Henric Djerf  
2. Närvarande: Annelie Worgard, Jan Nordstrand, Ola Petersson, Henry Nilsson, 

Jonathan Wolmer, Ulrika Hedlund, Hans Jonsson 
3. Val av justerare:  Annelie W. valdes till justerare, ordförande Henric D valdes 

också till sekreterare eftersom ordinarie sekreterare var frånvarande.  
4. Fastställande av dagordning: Dagordningen som var utskickad i förväg 

godtogs. 
5. Föregående protokoll: lästes upp och utan anmärkning 
6. Laget runt vad händer i avrinningsområdet: 

Jonatan: Länsstyrelse har projekt i Mulatorp, där man återväter (0,7 ha) fuktäng. 
Samt så har man ett projekt i Kullansnaturreservat, återställa vattennivån i sjön 
efter sänkning.  
Annelie, Skräbeåns fiskevårdsförening har tagit bort vandringshinder i skräbeån 
för långsamt simmade arter.  

7. Utse företrädare inför banken. 
Beslut:  Styrelsen beslutade att utse 

Henric Djerf 19840322-3616 
Annelie Worgard 19560112-0149 
Att företräda föreningen: var för sig i samtliga frågor. Denna rätt innebär 
bland annat, men inte uteslutande, att företräda föreningen gentemot 
Sparbanken Skåne AB samt att utse behörighetsadministratörer och 
företagsanvändare i föreningens internetbank 

 
8. Uppdatering ang hemsida:beslut 

Hemsidan är idag ej uppdaterad.  
Beslut, använda 40 timmar av budgeterad verksamhetsstöd som ersättning till 
Annelie för att jobba med, hemsida och jobba med hur föreningen ska hantera sin 
ekonomi t.ex. bokföring och bankkonto efter Bromölla kommun lämnat över. 
Annelie återkommer med förslag på framtida redovisningssystem. Annelie 
fakturerar 400kr inkl moms.  
 

9. Info kring Återvätningsprojekt i norra avrinningsområdet  
Beslut: Bordlägga Emil ej närvarande 

10. Framtiden, projektanställning av vattenrådet  
Ulrika: Helgeåns vattenråd tänker projektanställa en åtgärdssamordnare med 
hjälp av LOVA bidrag. LOVA ansökan ska vara inne 1 december 
Beslut: Skräbeåns vattenråd går med i en gemensam ansökan tillsammans med 
Helgeånsvattenråd om Helgeånsvattenråd samtycker. Henric och Ulrika jobbar 
vidare med att göra klart en sådan ansökan.   

11. Uppdatering kring ekonomi och bankkonton 
Henric redogjorde om att fakturorna är utskickade.  
Annelie: Ivösjökommitténs pengar hos Bromöllakommun? 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
Foto: Brodde Almer 

https://hkr-se.zoom.us/j/5775756057


Beslut: vi undersöker vidare från styrelsen   
12. Datum för sammanträde under hösten. 

3 dec kl 14:00 Osby Borgen 
 

13. Övriga frågor: Inga 
14. Mötet avslutas: Ungefär 18:00 

 
 
 
Henric Djerf      Annelie Worgard 
 


